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Fråga från Miljöpartiet de Gröna i Täby  

 
Fråga till barn- och grundskolenämndens ordförande, Camilla Ifvarsson. 

Räcker skolpengen för skolor att köpa in stöd för EHT tjänster? 

 

Allt fler barn och unga lider av psykisk ohälsa. Folkhälsomyndigheten anger att 
“sedan mitten av 1980-talet har andelen unga som uppger att de har 
återkommande psykosomatiska symptom fördubblas, och nästan hälften av 
15-åringar har denna typ av besvär”.  De anger att det är troligt brister i skolans 
funktion som kan ha bidragit till den psykiska ohälsan. 

Nu med anledning av den pågående pandemin Covid-19 påvisar en rapport från 
Centrum för epidemiologi och samhällsmedicin (CES) att som en följd av 
ekonomisk kris i pandemins spår är det “sannolikt att våld mot barn ökar, vilket 
innebär både en akut och allvarlig risk för barnet såväl som en ökad risk för 
psykiska besvär”. 

 

Min fråga är: 
Anser Alliansen att skolpengen är tillräcklig för att köpa in den nödvändiga tid 
från EHT för att stötta de elever som lider av psykisk ohälsa i Täby? 
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